

# OVERSEAS VISITOR REGISTRATIONS



**Please make an appointment to attend one of our Overseas Visitors Registration Surgeries by contacting:**

The Registration Office on

Telephone No: **101**

(ask for Northamptonshire Police)

Extensions: **344054** or **07557 775009**

**OR** email your contact number and details to:

**[overseasvisitorsregistrationsofficer@northants.pnn.police.uk](mailto:overseasvisitorsregistrationsofficer@northants.pnn.police.uk)**

## **Failure to Register with the Police**

Failure to register with the police, if required to do so, within seven days of entering the UK is an offence under **Section 26(1) (f) of the Immigration Act 1971** and, anyone who fails to register could be arrested and face prosecution. If convicted the law states that this offence could result in a substantial fine of up to £5,000, or even a six months prison sentence, or both.

Furthermore, requests for further leave to remain may not be accepted if you do not report relevant changes to the police.

## 疏忽向警察局登记注册

根据英国移民法（**the Immigration Act 1971**）中**Section 26(1) (f)**的规定，如果你被要求在进入英国后的七天之内向当地的警察局登记注册，疏忽向警察局登记注册将面临处罚。处罚如下，没有登记注册的人可能被拘捕和面临起诉，其可能导致最高£5,000的罚款，及6个月的监禁。另外，疏忽向警察局登记注册可能影响你的下一次的续签。

**REGISTRATION  
IS STRICTLY BY  
APPOINTMENT  
ONLY**